



聯校運動中心

JOINT SPORTS CENTRE



聯校運動中心是由香港城市大學、香港浸會大學及香港理工大學聯合管理之戶外運動設施。

The Joint Sports Centre is an outdoor sports facilities jointly owned by City University of Hong Kong, Hong Kong Baptist University and The Hong Kong Polytechnic University.

NOTICE

Temporary Closure of Grass Pitch, Long Jump Area & Tennis Court

The following facilities will be closed for maintenance. Details are as follows:

| Maintenance Work | Affected Area | Period |
|----------------------------|--------------------|----------------------|
| Lighting Replacement Work | Tennis Court * | 1/12/2024 – 1/1/2025 |
| Winter Turfing Maintenance | Grass Soccer Pitch | 9/12/2024 – 2/1/2025 |
| | Long Jump Area | |

*The replacement work at the Tennis Court will be switched between Courts no. 1 to 4, subject to the progress of site works.

The service of three courts will be available for booking before 5:30p.m., and two courts will be available after 5:30 p.m.

For enquiry, please contact our duty staff at 2794 1168.

Thank you for your kind attention.

通告

草地足球場、跳遠區及網球場暫停開放

部份設施將於以下日子暫停開放，以便進行維修工程。詳情如下：

| 工程 | 受影響範圍 | 時段 |
|--------|-------|----------------------|
| 換燈工程 | 網球場 * | 1/12/2024 – 1/1/2025 |
| 冬季維修保養 | 草地足球場 | 9/12/2024 – 2/1/2025 |
| | 跳遠區 | |

*由於網球場 1 - 4 號均需進行工程，各球場需按工程進度而交替圍封。每天下午 5 時 30 分前，有三個球場可供預訂；下午 5 時 30 分後，則有兩個球場可供預訂。

如有任何查詢，請致電 2794 1168 與當值職員聯絡。

敬希垂注。

